
 
Formand: Arne Wangel, Smakkegårdsvej 135, 2.tv., 2820 Gentofte, 2295 2668, e-mail: arne.wangel@gmail.com 

Kasserer: Erik Lund-Hansen, Bistrup Park 31, 3460 Birkerød, 2926 6437, e-mail: erlh@post.tele.dk 

 

Til bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 

Lily Sommer 

Erik Lund-Hansen 

Christian Toft 

Christina Blom 

Johnna Niebuhr 
 

Referat af bestyrelsesmøde søndag den 29.august 2021 kl. 10-11 

På terrassen hos Johnna og Sven, Frugthaven 14. 

 

Til stede: Arne. Lily, Erik, Christian og Johnna 

Afbud: Christina 

 

Dagsorden 

 

1. Valg af referent. Johnna valgt og dagsorden godkendt 
 

2. Referat fra bestyrelsesmødet 22.maj 2021 godkendt (vedhæftet) 

 

3. Konstituering af bestyrelsen: Johnna næstformand og vejudvalg: Christian Toft; varetagelse af 

kasserer funktion året ud: Erik Lund-Hansen. Herefter fra 1.jan. 2022 varetages 

bogholderifunktion – som meddelt efterfølgende eksternt ved Eva Beildorff Dipo-Petersen, 

NordKystens Regnskabs Service, kr. 3000,- plus moms for 2022. Vi mangler suppleant. 

 

4. Evaluering af og opfølgning på ordinær og ekstraordinær generalforsamling 

• Tilføjelse til ’Godt Naboskab’: De vedtagne formuleringer er indføjes i teksten for ’Godt 

Naboskab’. 

• Telefonliste for grundejere, der ønsker dette. Forslaget blev afvist. Datatilsynet kontaktes 

med henblik på afklaring af spørgsmål om persondata i mødereferater og på hjemmesiden. 

 

5. Nyt fra formanden: 

• E-mail fra Michael Hansen, Valnødvænget 3, om tilløb af regnvand (vedhæftet), som 

besvares. 

• Tilbud fra Vejdoktoren (vedhæftet) – beslutning: Ingen foranstaltninger for nærværende. 

Det blev besluttet på Generalforsamlingen, at vi først tager stilling næste år. I mellemtiden 

vil Carsten forsøge at få flere tilbud end det vi har modtaget fra Vejdoktoren. 

• Breve til medlemmer efter Forårsvandring 2021 sendt til de pågældende 

• Udkast til Kvalitetshåndbog rundsendt 

• Arbejdsbeskrivelser vedr. fællesareal og Tibirkebro rabat (vedhæftet). Niller klipper rabat 

mod Tibirkebro ud for Frugthaven 2. Ejeren af Frugthaven 1 klipper selv sin rabat. Det 

foreslås, at Niller også klipper ud for Frugthaven 4, da oversigten er blevet meget dårlig. 

Efterfølgende har ejeren af Frugthaven 1 bekræftet, at egen klipning fortsætter. 

• Indkøb af skilte og standere vedr. video overvågning. Skilte uden standere indkøbes. 

Standere foranstaltes af Christian Toft 
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• Nye grundejere: Flere ejendomme er aktuelt til salg. 

 

6. Nyt fra kassereren 

• Status ved Erik – ingen bevægelser 

 

7. Nyt fra vejudvalget: Se pkt. 5 overfor vedr. Vejdoktoren. 

 

8. Fællesarealet: Status vedr. perma kultur projekt: Budget fra Skovhaver.dk ikke modtaget, derfor 

intet foretaget. Iværksættelse tidligst i efteråret 2022. Det giver mulighed for loppemarked i 

sommeren 2022. Arne udplanter 6 stk.paradisæble buske til udfyldning af huller fra egen have 

(overskud fra tidligere udplantning). 

 

9. Evt.  

Mødetidspunkt for bestyrelsesmøder fastholdes som kl. 10 formiddag lørdag eller søndag. Varighed 

af møde på max. 1 time tilstræbes. 

Kameraer til overvågning checkes (efterfølgende konstateret at alle virker og nu forbindes til 

Internet, hvorved e-mail sendes automatisk, hvis der opstår fejl). 

Johnna vil gerne have skrevet ind i ’Godt Naboskab’, at en grundejer ved fraflytning medtager sine 

katte. 


